
Zápis z jednání třídních důvěrníků 2.10.2017 

 

1. Předsedkyně seznámila přítomné třídní důvěrníky s průběhem členské schůze.  

2. Problematika školní jídelny  

a.  na základě široké diskuze se přítomní třídní důvěrnící dohodli preferovat jídelnu jako 

příspěvkovou organizaci města Židlochovice a takto vystupovat na venek při jednání 

s vedením města 

b. M.Hlaváčková zjistí kontakt na paní z Brna – města, odboru školství – mají zkušenosti 

s takovým typem jídelen 

c. Přednést městu současnou otvírací dobu jako nedostatečnou a zažádat o prodloužení 

výdejní doby do 14,15-14,30. 

3. Motivační program – zástupkyně z 8.B. přednesla požadavek rodičů s nesouhlasem se 

stávajícím systémem motivačního programu. Tuto připomínku podpořilo více důvěrníků. Na 

základě toho byl požádán Mgr. Janča (zástupce ředitelky) o zapojení do diskuze a hledání 

případného řešení=kompromisu.  Do diskuze se zapojila také p. ředitelka Jana Králová. Závěr 

této diskuze: rozdělit motivační program na dvě části – stávající systém=vykonávám 

maximum navíc, plus podpořit i horší žáky, kteří usilují o zlepšení=podpora zlepšení průměru 

známek. Vždy se vybere jeden žák ze třídy (tj. 20 dětí za pololetí) a dostane drobný dárek 

v hodnotě do 200Kč (lístek do kina, divadla apod.).  

4. Dotaz na možnost „studovny“ pro děti – momentálně není prostor. 

5. Vyzvedávání dětí z družiny – požadavek na zlepšení komfortu pro děti při čekání na rodiče ve 

vestibulu školy.  

6. Požadavek na délku velké přestávky na 1. Stupni – pro děti nedostačující. Ředitelka 

informovala o pokynu, který učitelům vydala, nespěchat na děti, respektovat volnější průběh, 

tolerovat cca 5 minut na víc. Slíbila zkontrolování dodržování tohoto pokynu. 

7. Ranní provoz aut u školy – zaplněnost parkoviště již v ranních hodinách, vyčlenit větší reservé 

pro ranní příjezdy (tak jako u MŠ), řešit s vedením města. Ředitelka informovala o jednání 

s odborem dopravy.  

 

Zapsala: Ivana Flajšingerová 

Kontrola: Michaela Hlaváčková   


